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Verslag van het Sprekersplein woensdag 4 februari 2015 
 
Aanwezig leden van alle fracties van de raad 
 
Namens griffie Yvon van Geel 
 
Namens college vertegenwoordigers van het College 
 
Ambtelijke bijstand 2  personen 
 
Publieke tribune 60 personen 
 
Tijdstip Sprekersplein 19.05 uur – 20.10 uur 
  
 
Plaats Raadszaal, Stadhuis Venlo 

 
 
http://venlo.notubiz.nl/vergadering/164173/Beeldvormende+Raad+04-02-2015 
 
 
1. Opening en mededelingen 
 
De voorzitter, Alexander Vervoort opent het Sprekersplein en heet iedereen van harte 
welkom. 
Hij deelt mede, dat er volgens de spelregels van het Sprekersplein voor de inspreker 
5 minuten beschikbaar is waarna het mogelijk is voor de leden van de raad om 
vragen te stellen aan de inspreker. 
 
2. Inspreker 
 
Dhr. H. Pauwels, 
hennypauwels@gmail.com; 
Voorzitter van de Klankbordgroep Op de Berg 
 
NERSTRAAT 2 - 5913 VE VENLO 077-3541690 INFO@MAKELAARWOLTERS.NL 
Spreker Onderwerp  

 
Dhr. H. Pauwels Onderwerp; Detailhandelsnota Venlo 2015 – 2025 

(RV 2015-1) 
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Boodschap: wil de raad zijn visie geven op het concept 
Detailhandelsnota. 

 

 
3. Eerste reactie fracties 
NB: Korte toelichting op hoofdlijnen van reactie/standpunt fracties 
 
Fractie 
 

Reactie 

GroenLinks Mevr. I. Hendrickx, bent u als 
Klankbordgroep “Op de Berg” betrokken bij 
de detailhandelsnota of alleen bij de 
oprichting van het MFA? Heeft u uw 
bevindingen reeds besproken met het 
College? 
 
Neemt de leefbaarheid van de wijk af of 
enkel de leefbaarheid op de Ericaweg? 
 
Is de KBG bereid mee te denken als het gaat 
om uitbreiding van de supermarkt? 
 
Dhr. H. Pauwels, deze Klanbordgroep zit nog 
in de aanloopfase omdat we pas vanaf 
9 december 2014 gestart zijn. 
Zowel de locatie keuze voor een MFA alsook 
de voorzieningen van supermarkt de Lidl 
kunnen worden meegenomen door de KBG. 
We zullen over beiden advies inbrengen t.z.t. 
 
De leefbaarheid van de gehele wijk ”Op de 
Berg” komt in het gedrang omdat de 
ingestelde inrijverboden voor vrachtwagens 
nu al volkomen genegeerd worden. 
Wanneer het winkeloppervlak toeneemt zal 
ook de aanvoer met vrachtwagens toenemen 
terwijl de wegen ter plaatse niet geschikt zijn 
voor vrachtverkeer. Dit baart ons grote 
zorgen. 
 
De Klankbordgroep is altijd bereid om 
oplossingsgericht mee te denken. 

LokaleDomocraten 
 
 

Dhr. G. Yurt, het is goed mogelijk dat de 
betreffende ondernemer een ultimatum stelt. 
Wanneer uitbreiden niet tot de mogelijkheid 
behoort, vertrekt hij. Wat zou u daarvan 
vinden? 
 
Dhr. H. Pauwels, er zijn meerdere 
alternatieven denkbaar. 
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De KBG kan deze alternatieven eens 
bekijken.  
Wat dacht u van verplaatsing van de 
supermarkt? 

VenLokaal 
 

Dhr. L. van den Beucken, is er in de directe 
nabijheid een geschiktere plek om deze 
winkel te situeren die ook voor de oudere 
doelgroep goed bereikbaar is? 
 
Dhr. H. Pauwels, jazeker die plek bestaat. 
We zullen dit in onze gesprekken met de 
projectleiders van de Gemeente kenbaar 
maken. 

 
4. Afspraken 
 
NB: het sprekersplein wordt altijd afgesloten met een conclusie hoe de aanwezige 
fractieleden met de inspreekbijdrage zullen omgaan. Daarbij zijn drie mogelijkheden: 
1. Bespreken in de fractie als het gaat over een onderwerp dat niet op de agenda staat of 
2. betrekken bij de woordvoering als het onderwerp wel op de agenda staat of 
3. voor kennisgeving aannemen. 
 
 
Onderwerp staat deze maand op de agenda en bevindingen worden meegenomen 
door de raad. 
 
Fractie Afspraken 
VVD 2 
CDA 2 
PVDA 2 
GroenLinks 2 
VenLokaal 2 
Lokale Democraten 2 
D66 2 
SP 2 
 
 
 
 
 
 
 
Bijdrage Sprekersplein 4 februari 2015 
 
 
Mijn naam is Henny Pauwels en ik ben voorzitter van de Klankbordgroep Op de 

Berg. 

De Leutherberg wel te verstaan. 

Deze Klankbordgroep is op initiatief van de gemeente Venlo eind vorig jaar in 

het leven geroepen. 

Op een informatieavond van de Gemeente hierover op 27 oktober j.l. in de 
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Copacabana, heeft wethouder Testrote een helder betoog gehouden. Ik citeer : 

Het is de bedoeling dat de toekomstplannen maximaal draagvlak in 
de wijk 
krijgen. Leefbaarheid en toekomstbestendigheid staan daarbij voorop. 

De leefbaarheid van de wijk op de berg is sinds de verdubbeling van het 

winkeloppervlak van de Lidl in 2007 tot 400 m2 aanzienlijk afgenomen. De 

voorgaande spreker heeft dit al aangekaart. Diverse initiatieven van de 

gemeente in de afgelopen jaren hebben daarnaast geleid tot groot 

wantrouwen bij de wijkbewoners over de intenties van de gemeente. 

Dit geldt niet alleen voor de locatiekeuze van een MFA, maar ook over een 

mogelijke uitbreiding van de Lidl naar 1000 m2. Als we het huidige oppervlak 

van winkel, magazijn, kantoor, laad‐ en losplaats en parkeerruimte omrekenen 

naar de nieuwe situatie zou 3/4 van de Strip bedekt worden. Als we nu al bijna 

Haaksbergse situaties signaleren met Monstertrucks, schoolkinderen en 

senioren (al of niet met rollators) dan houden wij ons hart vast voor de 

toekomst! 

Het roept een zelfde beeld op als de intentie tot het aanleggen van een 

rangeerterrein op de Markt, hier voor de deur. 

Begrijp mij goed: Wij zijn absoluut niet tegen de aanwezigheid van een 

buurtwinkel , integendeel! De vergrijzing van de wijk Venlo‐oost zal in de 

komende jaren met 25% toenemen. Dat betekent dat mensen meer 

“leefruimte” nodig zullen hebben. De plaatsing van een bovenwijkse 

winkelvoorziening past NIET in dit beeld! Meer groen wel! 

Wij, als Klankbordgroep willen graag samenwerken met de gemeente Venlo. Er 

zijn alternatieven denkbaar die de meerderheid van de buurtbewoners zullen 

omarmen. 

Mijn verzoek aan u is als volgt: 

In het kader van “DE BURGER AAN ZET” verzoeken wij als klankbordgroep om 

een breed gedragen ontwikkeling van de wijk mogelijk te maken. De 

leefbaarheid staat bij ons, wijkbewoners, voorop. 

Dank u wel voor uw inzet in deze zaak 


